
Koniec ery prywatyzacji?

Minister Skarbu Państwa Dawid Jackiewicz zapowiedział wygaszenie procesu prywatyzacji. Państwo ma
zachować kontrolę nad firmami kluczowymi dla funkcjonowania gospodarki,  a sam resort skarbu ma
zostać zlikwidowany.

Podczas konferencji podsumowującej 100 dni pracy resortu skarbu minister Dawid Jackiewicz podkreślił, że obecny
rząd przyjął filozofię zarządzania państwowym majątkiem diametralnie odmienną od poprzedników. – Wygaszamy
proces prywatyzacji; podjęliśmy decyzję o prywatyzowaniu tylko tych podmiotów, które są absolutnie zbędne dla
funkcjonowania gospodarki, które są zbędne i niepotrzebne w nadzorze właścicielskim ministra skarbu państwa –
wskazał szef resortu.

Jednocześnie Jackiewicz bardzo krytycznie odniósł się do sposobu zarządzania państwowym majątkiem przez rząd
PO-PSL. – To był program, który polegał na wyprzedaży akcji spółek Skarbu Państwa, pozbywaniu się nadzoru i
kontroli nad majątkiem państwowym. Ta prywatyzacja spowodowała, że wyprzedano wszystko to, co nadawało się do
wyprzedaży.  Dzisiaj  każdy  kolejny  krok,  jeśli  chodzi  o  prywatyzację,  oznaczałby  całkowitą  utratę  kontroli  nad
spółkami, które są strategiczne, są kluczowe dla polskiej gospodarki – podkreślił Jackiewicz.
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